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Protokół Nr 44/22  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 22 listopada 2022 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.25. Obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Aleksander Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk, Członek Komisji 
Tomasz Sulima i Członek Komisji Piotr Wawulski. W posiedzeniu uczestniczyli także: 
Burmistrza Miasta Jarosław Borowski,  a w trybie on-line Sekretarz Miasta Tamara Korycka 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 
zebranych.   
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w 
zawiadomieniu.  

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 43/22 z posiedzenia Komisji w dniu 18 października 2022 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą 
przycisku kworum, obecnych jest 4 radnych. Poddał pod głosowanie porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad.  
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 43/22 z posiedzenia Komisji w dniu 18 października 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 43/22 z posiedzenia Komisji w dniu 18 października 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła przedłożony protokół.  
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk 
Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na rok 2023. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów przewozu uczniów 
niepełnosprawnych za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów przewozu uczniów 
niepełnosprawnych za 1 kilometr przebiegu pojazdu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



5 
 

Protokół Nr 44/22 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk 
Podlaski w dniu 22 listopada 2022 r.  

 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 
ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jego jednostkom 
organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 
których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów lub osób 
uprawnionych do udzielania tych ulg. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał, czy w tamtym roku była podejmowana 
taka uchwała? Otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że w tamtym roku taka uchwała nie 
była podejmowana, ponieważ wynika to ze zmiany przepisów. Zmieniły się przepisy i unijne i 
ustawa o finansach publicznych, w związku, z czym musimy dostosować nasze przepisy. 
Szczególnie ważna jest kwestia dotycząca pomocy publicznej i tak w dyrektywach unijnych to 
jest, że jest czasowo, na określony czas ta pomoc może być udzielana. Na poprzedniej komisji 
radny pytał, kiedy - we wniosku mamy, że to zmiany z lipca 2020 r. Wystąpiliśmy do Urzędu 
Ochrony Konkurencji i Konsumentów żeby tę opinię wydano i została pozytywnie 
zaopiniowana i teraz dla radych ta uchwała jest przedstawiana. Tam jest kilka obszarów, taki, 
który najbardziej wpłynie na urząd, to jest to, że można do tych małych długów nie doliczać 
opłaty 40 euro za koszt upomnienia. Ktoś może nie zapłacić za dwa miesiące za śmieci i to 
jest 50 zł i dostanie jeszcze 180 zł dopłaty. Skórka nie jest warta wyprawki, w związku, z czym 
jest to porządkowane. Porządkowana jest też kwestia systemu ratalnego wtedy, gdy ktoś 
zwróci się do samorządu o rozłożenie płatności na raty.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 
przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną, a także wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 
rok dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska „Wodnik”. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na 2023 
rok dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska „Wodnik”.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko powiedział, że wiadomo jak koszty będa rosły to i 
te stawki powinny rosnąć, bo inaczej z budżetu będzie trzeba dofinansowywać.  Otworzył 
dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia na 
terenie miasta Bielsk Podlaski maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 
sprzedaży. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia na 
terenie miasta Bielsk Podlaski maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 
sprzedaży.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski 
(dotyczy propozycji nazwy - ul. Spokojna). 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski 
(dotyczy propozycji nazwy - ul. Spokojna).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski 
(dotyczy propozycji nazwy - ul. Przedsiębiorców).  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski 
(dotyczy propozycji nazwy - ul. Przedsiębiorców).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poprosił o jakieś informacje nt. węgla, 
mieszkańców to interesuje – jakie koszty tej tony węgla z dowozem itp.? Otworzył dyskusję 
w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że tak się składa, że miasto Bielsk 
Podlaski, gmina Bielsk Podlaski, gmina Orla i gmina Wyszki wszyscy chcą by węgiel był 
dystrybuowany przez przedsiębiorstwo położone w Bielsku Podlaskim, przez firmę Energo. 
Ta firma zgłosiła swój akces do obsługi tego przedsięwzięcia, jest jeden problem, firma 
Energo nie ma podpisanej umowy z tym jednym z sześciu państwowych przedsiębiorstw, 
które sprowadza do Polski węgiel. Dopóki takiej umowy nie podpisze, to tego węgla 
preferencyjnego nie możemy otrzymać i nie możemy też wydawać zaświadczeń dla 
mieszkańców. Niemniej jednak, ani jedna tona tego preferencyjnego węgla na teren 
województwa podlaskiego nie dotarła. W żadnym samorządzie nie ma tego węgla, nieważne 
czy to jest robione przez swoją spółkę, czy spółkę prywatną. W ubiegłym tygodniu wraz z 
innymi samorządowcami był w Warszawie i spotkał się z wicepremierem Sasinem, 
odpowiedzialnym za te spółki węglowe i zgłoszony został problem tego faktu, że spółka, 
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która zgłosiła się do nas, że chce dystrybuować węgiel wśród mieszkańców nie ma 
podpisanej umowy. Wicepremier obiecał, że temat zostanie poddany szybkim ruchom i taka 
umowa będzie podpisana. Na dzisiaj, na wtorek 22 listopada Energo jeszcze takiej umowy nie 
podpisało, a nawet jak podpisze, to musi ten węgiel ściągnąć do siebie na skład. Cena jest 
ustalona – 2.000 zł za tonę ekogroszku, bądź orzecha, jeżeli jest odbiór własny. Jeżeli z 
dowozem na posesję to 2.200 zł. Zgodnie z wytycznymi rządowymi do końca roku można 
zamówić 1,5 tony i po 1 stycznia 2023 r. też 1,5 tony w takich właśnie cenach. Problem jest 
tego typu, że tego węgla jeszcze nie ma, a już są pytania czy on będzie workowany czy nie? Z 
Afryki, Ameryki i Australii przyjeżdża nieworkowany, pociągami jedzie nieworkowany, więc 
pytanie nie na miejscu. Trwają rozmowy z Energo żeby nie czekać kiedy podpiszą umowę, bo 
takich firm, które chcą podpisać umowę, to w kraju jest dużo, to nie jest tak, że jest tylko 
jedna firma, która będzie chciała ten węgiel dystrybuować. Energo ma infrastrukturę, mają 
bocznicę kolejową, wiec my, jako miasto zamówiliśmy tego węgla dla ponad 2.000 
gospodarstw domowych, czyli to nie będzie 50 wywrotek, tylko to będzie musiało być kilka 
składów węgla, który tutaj dotrze. Mieszkańcy codziennie przychodzą zgłosić 
zapotrzebowanie, tylko oni przychodzą zgłosić, ale to nie jest przyznanie numerku, czy 
ustalenie kolejki. Powiedział też, że trwają rozmowy, że może firma będzie sprzedawać ten 
węgiel, który ma w tych promocyjnych cenach, ale to wiadomo, ktoś musi do interesu 
dopłacić i nie są to łatwe rozmowy. Na jednej z komisji było pytanie, czy wszyscy mieszkańcy, 
którzy złożyli wnioski o dodatek węglowy już otrzymali pieniądze. Nie, nie wszyscy, to 
wojewoda te pieniądze przekazuje i brakuje jeszcze kwoty ok 2.300.000 zł, czyli około 800 
uprawnionych nie dostało jeszcze pieniędzy. Ponad 7.000.000 zł zostało wypłaconych, 
brakuje jeszcze 2.300.000, czyli ¾ już pieniądze dostało, tylko co z tego jak tych pieniędzy do 
pieca się nie wrzuci, a trzeba kupić opał. Firma Energo ma w ofercie ekogroszek, ale nie 
każdy piec jest przystosowany do ekogroszku, bo jak ruszt będzie rzadziej zrobiony to ten 
ekogroszek nie będzie się palił, tylko przesypie się do popielnika i nie będzie żadnego efektu. 
Podsumowując powiedział, że narazie żadnych zaświadczeń MOPS nie wydaje, bo nie 
wiadomo kiedy będzie podpisana umowa, druga rzecz niewidomo kiedy ten węgiel fizycznie 
tutaj na podlasie dotrze. Jakieś statki przypływają, ale to co pokazują to niekoniecznie można 
to nazwać węglem, może on się nadać do zupełnie innych pieców, a nie będzie nadawać się 
do kotłów indywidualnych. Ciężka sprawa, niemniej jednak jak tylko będzie informacja, że 
Energo ma podpisaną umowę, to będzie informacja poprzez media i internet, będzie też 
prośba do radnych, aby do swoich znajomych taką informację rozpuścili, aby jak najszybciej 
ludzie się dowiedzieli. Najgorsze, co może być, to to jak przywiozą węgiel 29 grudnia i do 31 
trzeba będzie go odebrać.   

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uważa, że jeszcze będzie dużo problemów w tym 
zakresie, bo nie wyobraża sobie takiej sytuacji, że jest 5.000  kontrahentów i będzie tylko 
miesiąc na rozwiezienie węgla.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że w tym punkcie obrad do przegłosowania jest jeszcze 
jeden wniosek - wyrażenie opinii w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
zlokalizowanej na gruntach prywatnych, położonej w południowo-wschodniej części miasta 
Bielsk Podlaski (proponowana nazwa – ul. Poranna). 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
rozpatrzenie wniosku. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
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nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych - ul.Poranna.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną przez 
wnioskodawców nazwę ul. Poranna.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

 

 


